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Saknas   Marianne Pettersson 

Hanna Forsberg 

Adjungerad   -   

 

§1. Mötets öppnade  

Mötet sker digitalt utifrån att flera ledamöter inte har möjlighet att delta vid fysiskt möte 

kommande påskhelg. 

 

§ 2. Genomgång förslag information från styrelsen  

Med vissa justeringar skriver sekreterare fram nytt förslag som stäms av med styrelsen innan 

utskick. Efter godkännande kommer dokument att publiceras på hemsida, facebook och i 

upptryckt form läggas i brevlådor. 

 

§ 3. Genomgång förslag Förvaltningsberättelse för år 2023. 

Med vissa justeringar skriver sekreterare fram nytt förslag som stäms av med styrelsen innan 

utskick. Efter godkännande kommer dokument att publiceras på hemsida, facebook och i 

upptryckt form läggas i brevlådor. 

 

§ 4. Genomgång förslag till Kallelse årsmöte 

Beslut-Förslag till kallelse/dagordning godkänns. Madde kontaktar ordförande för 

hamnföreningen för att boka Hamnstugan. Dokumentet kommer att publiceras på hemsida, 

facebook och i upptryckt form läggas i brevlådor. 

 

§ 5. Ekonomi 

Kassören jobbar intensivt med att säkerställa så alla boende inom området betalar sina 

medlemsavgifter för 2022 och 2023. I nuläget saknas tyvärr fortfarande vissa fastighetsägares 

inbetalning. Det försvårar också att flera som betalat in inte angett fastighetsbeteckning.  

 

§ 6. Valberedningens arbete  

Följande poster ska tillsättas 

 Ordförande -2 år (Tony ställer ej upp för omval) 

 Kassör-2 år (Madde ställer upp för omval) 

 Ordinarie ledamot-2 st på två år(Mia kan tänka sej att fortsätta, Hanna vill ej väljas om 

men stannar kvar om ingen annan intressent finns) 

 Suppleant- 2 st på två år (Sofia kan tänka sej omval, inget besked från Marianne) 

 1 år kvar-Sekreterare (Pia kan kliva av om annan intressent finns) 
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Revisorer och revisorsuppleant för ett år: 

 Margareta Gren Backman  Ordinarie-   ej tillfrågad  

 Eje Frisk  Ordinarie-   ej tillfrågad 

 Margareta Arringe Suppleant-   ej tillfrågad 

 

Representanter för vägsektionerna  

 Till representanter för vägsektionerna för ett år  Ej tillfrågad 

 Vägsektion 1- Tallvägen 

 Jonas Dahlström-Omval 

 Vägsektion 2,3,4 - Ringvägen   Ej tillfrågad 

 Eje Frisk- Omval 

 Vägsektion 5- Domänvägen, Rullstensvägen Ej tillfrågad 

 Benny Fagerlund-Nyval.   

 

Mia och Hanna har aktualiserat frågan om att initiera tidigare beslut om rullande schema 

mellan alla fastigheter för att tillsätta alla styrelseplatser utom ordförande, kassör och 

sekreterare. Tyvärr var erfarenheten från de år detta var i kraft att de som upplevde sej 

”intvingad” inte bidrog till styrelsen och samfällighetens arbete. 

  

Beslut-Thomas Johansson tar kontakt med Erik Ullberg för att inleda valberedningens arbete. 

Pia tar fram den gamla modellen för att årsmötet vb ska kunna ta ställning. 

 

§ 7. Åtgärder på stranden efter ”rustning” pir 

Tony informerar att han haft kontakt med Hamnsföreningens ordförande gällande de 

”sandhögar” som tillfälligt lagts på stranden efter  ”rustning” pir samt de spångar som tagits 

bort från piren. 

Aktuella sandhögar kommer att på hamnsföringens beskostand spridas ut direkt söder om 

hamnsstugan.  

Då virket i borttagna spångar är stora o slitna samt innehåller farliga ämnen ska de inte eldas 

upp eller läggas ut på stranden. Hamnsföreningen kommer att försöka skänka bort dem. 

 

Beslut-Samfälligheten ska inte stå för några kostnader utifrån ovan beskrivna åtgärder. 

 

§ 8. Harvning av strand 

Tony påtalar behov av att harva södra och norra stranden. 

 

Beslut-Tony kontaktar lokal resurs för att boka harvning av stranden. 

 

§ 9. Skyltar på stranden 

Enligt tidigare beslut i styrelsen kommer vi inte att sätta upp nya ”Håll stranden ren” skyltar. I 

de fall gamla trasiga skyltar finns kvar kommer dessa att tas bort under kommande påskhelg. 

 

§ 10 Hjärtstartare 

Förslag har inkommit att samfälligheten ska köpa in en hjärtstartare (som ska hållas inlåst i 

hamnstugan så den ej förstörs). Pia (som sjuksköterska) invänder mot att den ska vara inlåst 

och föreslår istället att erbjuda en HLR utbildning under sommaren. 

Beslut- Pia undersöker kostnader för inköp hjärtstartare samt HLR utbildning. Tony kollar 

med hamnsföreningen om samfinansiering. 
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§ 11. Nästa möte 

Fred 9/5 kl 15.00 i klubbstugan vid hamnen. Vb kan teamslänk ordnas.Till detta möte kallas 

också valberedningen 

 

 

 

 

 

Vid protokollet      

 

Pia Johansson   Tony Carlsen  

Sekr    Ordf 
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